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Protokół nr XX/20
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytej w dniu 25 marca 2020 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 16:00 i trwała do godz. 18:00.
Obrady sesji odbyły się w Sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy
ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229).
Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-
Koźle.

Ad 1.
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po
przywitaniu wszystkich obecnych poinformował, że obrady są prawomocne, w chwili
stwierdzenia prawomocności uczestniczyło w niej 15 radnych. W trakcie obrad
przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 16 radnych, nieobecni byli: Ewa
Czubek , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa
Odulińska, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki. (lista obecności radnych stanowi
załącznik do niniejszego protokołu).

Przewodniczący obrad Ireneusz Wiśniewski poinformował, iż proponuje się
wprowadzić do porządku obrad sesji pkt. „Bieżąca sytuacja w mieście w kontekście
koronawirusa” i poddał pod głosowanie propozycję:

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8

Wyniki imienne:
ZA (15)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (8)
Ewa Czubek , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska,
Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki.

Następnie przewodniczący rady zaproponował wprowadzenie do porządku obrad
projektu uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego –
Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki
środków obrotowych do budżetu:
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Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8

Wyniki imienne:
ZA (15)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara,
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (8)
Ewa Czubek , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska,
Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki.

Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z
przyjętymi zmianami:

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 8

Wyniki imienne:
ZA (14)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz ,
Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk,
Adam Oczoś, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (8)
Ewa Czubek , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska,
Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki.

Porządek obrad XX sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach
przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Bieżąca sytuacja w mieście w kontekście korona wirusa.
3. Informacja o działaniach władz miasta Kędzierzyn-Koźle na rzecz mieszkańców, w
celu ograniczenia skutków stanu zagrożenia epidemicznego.
4. Informacja o możliwościach ubiegania się przez przedsiębiorców z terenu
Kędzierzyna-Koźla, w związku ze skutkami stanu zagrożenia epidemicznego, o ulgi w
spłacie zobowiązań podatkowych oraz zobowiązań cywilnoprawnych wobec Gminy
Kędzierzyn-Koźle.
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5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmian w budżecie miasta na rok 2020;
2) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na

lata 2020-2035;
3) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Miejski Zakład Cmentarny

w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do
budżetu.

6. Zakończenie obrad.

Ad 2.
Bieżąca sytuacja w mieście w kontekście koronawirusa.

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej telefonicznie
poinformował, iż w chwili obecnej w szpitalu znajduje się 19 osób, w tym 5 osób
zakażonych, a u 14 osób podejrzewa się zakażenie koronawirusem. Po decyzji
wojewody opolskiego szpital w Koźlu został przekształcony na zakaźny, ale pozostałe
szpitale funkcjonują jak dotychczas. Pracownie RTG znajdują się przy ul. Harcerskiej,
USG przy ul. Judyma, a laboratorium jest przy ul. Roosevelta.

Ireneusz Wiśniewski zapytał o zabezpieczeniach dla mieszkańców chorych, ale
niezakażonych.

Dyrektor poinformował, iż realizuje decyzję wojewody opolskiego i na powyższe
pytanie powinien odpowiedzieć wojewoda.

Andrzej Kopacki zabrał głos, natomiast w związku z problemami technicznymi
mikrofonów, nie nagrała się wypowiedź.

Grzegorz Chudomięt zapytał, czego brakuje w szpitalu.

Dyrektor podkreślił, iż środki bezpieczeństwa są najważniejsze. Dziennie pracownicy
szpitala zużywają dziesięć kompletów odzieży zabezpieczającej przed jednym
pacjentem. W chwili obecnej jest 19 pacjentów, więc jednego dnia jest potrzebnych
190 kompletów. Szpital potrzebuje nielimitowanych środków ochrony osobistej.

Grzegorz Chudomięt zapytał, na jaką kwotę opiewa ta potrzeba szpitala.

Dyrektor SP ZOZ wyjaśnił, iż szacunkowa kwota była przedstawiona w Regionalnym
Programie Operacyjnym, aby otrzymać dofinansowanie z projektów unijnych.
Natomiast należy zaznaczyć, iż szpital nie potrzebuje środków finansowych, ale środki
ochrony osobistej. Podziękował tym, którzy już pomogli.
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Katarzyna Dysarz powiedziała, iż mieszkańcy pytają o długość trwania epidemii, czy
starczy miejsca w szpitalu itp.

Dyrektor szpitala odpowiedział, iż czas trwania zależy od mieszkańców. Przede
wszystkim należy zostać w domu. Dostępnych jest 270 łóżek, w tym 22 łóżka
dziecięce oraz 24 łóżka oiomowe. W najbliższych dniach planuje się otworzyć nowy
oiom.

Hanna Białas zapytała, jak długo po epidemii szpital będzie przywracany do stanu
przed przekształceniem.

Dyrektor odpowiedział, że nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie, nie ma czasu nad
zastanawianiem się. W chwili obecnej najważniejsze jest zdrowie pacjentów.

Ireneusz Wiśniewski zapytał, czy brakuje testów na koronawirusa.

Dyrektor odpowiedział, iż nie brakuje testów. Testy zamawiane są na bieżąco, ale na
wyniki testów trzeba czekać. Dlatego podpisano umowę z firmą z Wrocławia, która
będzie szybciej dostarczała wyniki. Ponadto dzięki środkom finansowym Grupy Azoty
dnia 24 marca zamówiono urządzenie, które będzie wykrywało pacjenta zarażonego.

Przewodniczący obrad zapytał, jaki jest czas oczekiwania na wynik testu.

Dyrektor odpowiedział, że czas oczekiwania różni się. Dla oddziału dziecięcego czas
oczekiwania to doba, dla pacjentów pozostałych czas jest dłuższy ok. 2-3 dni, dlatego
zdecydowano o podpisaniu umowy z firmą z Wrocławia, która będzie szybciej
sprawdzała testy.

Przewodniczący rady podziękował dyrektorowi szpitala za wyjaśnienia. Następnie
poinformował, iż przed sesją radni złożyli zapytanie do starosty w sprawie powstania
izby przyjęć zastępującej w części szpital, który został przekształcony w zakaźny.
Starosta Powiatu zapytanie przesłała do Narodowego Funduszu Zdrowia oraz prośbę o
środki finansowe na ten cel.

Pani prezydent dodała, iż jeśli Zarząd Powiatu podejmie się utworzenia izby przyjęć
również urząd miasta włączy się w pomoc finansową.

Ad 3.
Informacja o działaniach władz miasta Kędzierzyn-Koźle na rzecz mieszkańców, w
celu ograniczenia skutków stanu zagrożenia epidemicznego.

Pani prezydent poinformowała, iż w taborze Miejskiego Zakładu Komunikacji może
znajdować się maksymalnie 12 osób. W związku z tym w godzinach szczytu zakład
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wysyła dwa/trzy autobusy jednocześnie, aby każdy mieszkaniec mógł skorzystać z
komunikacji miejskiej. Prezes MZK zapewnia, że wszystkie tabory są dokładnie
dezynfekowane, w najbliższym czasie planuje również ozonować pomieszczenia
autobusu. Ze względów personalnych nie ma możliwości kupienia biletu u kierowcy.
Ponadto na stronie internetowej urzędu miasta został umieszczony adres mailowy
info.koronawirus@kedzierzynkozle.pl na który mieszkańcy mogą wysyłać swoje
pytania. Na facebook-u miasta codziennie jest publikowana informacja o sprawach
bieżących. Dnia 24 marca pani prezydent wysłała wiadomość do wszystkich
parlamentarzystów, aby pilnie podjęto inicjatywy ustawodawcze umożliwiające zdalne
obradowanie.

Andrzej Kopeć poinformował, iż zakładając że wielkości środków w budżecie miasta
się nie zmienią, gmina ma możliwość pomóc przedsiębiorcom w wysokości 10 mln zł
tj. nadwyżka środków z dochodów bieżących nad wydatkami bieżącymi. Stwierdził, iż
w chwili obecnej należy „ciąć” wydatki bieżące, aby w jak największym stopniu
pomóc przedsiębiorcom. Epidemia zmniejszy dochody gminy, ponieważ zamknięto
baseny, kina miejskie. Poprosił, aby skarbnik miasta wystąpiła z pismem do jednostek
organizacyjnych, jak sytuacja związana z epidemią może wpłynąć na dochody i
wydatki jednostek. Poprosił, aby odpowiedzi jednostek zostały udostępnione
członkom komisji Finansowo-Gospodarczej. Kończąc zaznaczył, iż ma nadzieję, że
gmina zacznie oszczędzać, aby pomoc przedsiębiorcom.

Protokołowała Joanna Motyl

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska stwierdziła, że nie są w stanie ocenić jaka
będzie pomoc dla przedsiębiorców, jest to uzależnione od otrzymanych wniosków.
Przedsiębiorcy już mogą składać wnioski, do dnia wczorajszego złożono jeden
wniosek, każdy z nich będzie analizowany i będzie można ocenić jaki to ma wpływ na
przychody. Jeśli chodzi o różnicę między dochodami a wydatkami bieżącymi, na
chwilę obecną nie zakłada brania kredytu, 10 mln ze sprzedaży KKT, które
prawomocnym wyrokiem sądu zostało przekazane, jest na lokacie.

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem, czy podjęto jakieś środki w związku z
zabezpieczeniem ujęć wody.

Prezydent Miasta poinformowała, że rozmawiała z panią prezes MWiK co zostało
zabezpieczone, ale zwróci się z prośbą, aby przygotowała pisemną informację.

Ad 4.
Informacja o możliwościach ubiegania się przez przedsiębiorców z terenu
Kędzierzyna-Koźla, w związku ze skutkami stanu zagrożenia epidemicznego, o ulgi w
spłacie zobowiązań podatkowych oraz zobowiązań cywilnoprawnych wobec Gminy
Kędzierzyn-Koźle.

mailto:info.koronawirus@kedzierzynkozle.pl
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Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała o pomoc dla przedsiębiorców, jak będzie
wyglądała klasyfikacja, kto z przedsiębiorców będzie mógł się starać o odroczenie
płatności, rozłożenie na raty i umorzenie.

Prezydent Miasta zaznaczyła, że jest to napisane w informacji i dodała, że to
przedsiębiorca ma napisać jakiej formy pomocy oczekuje.

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała na jakiej podstawie to będzie rozpatrywane,
jeżeli np. większość przedsiębiorców będzie chciała odroczenia czynszu najmu.

Prezydent Sabina Nowosielska wyjaśniła, że we wniosku jest dokładnie opisane co
trzeba załączyć, dokumentacja będzie sprawdzana przez dział podatkowy, wnioski
będą szybko rozpatrywane.

Wiesław Fąfara zwrócił się z pytaniem o przedsiębiorców prowadzących działalność
transportową, w informacji przedstawionej przez Urząd Miasta brakuje zwolnień w
podatku od środków transportowych.

Prezydent Miasta zwróciła się z prośbą, aby każdy przedsiębiorca złożył wniosek.

Marek Piasecki zapytał, czy przedsiębiorca, który prowadzi działalność na mieniu
podnajmowanym, również może wystąpić o np. anulowanie podatku od
nieruchomości.

Prezydent Miasta powtórzyła prośbę, aby każdy przedsiębiorca złożył wniosek i
podkreśliła, że każdy wniosek będzie rozpatrywany.

Grzegorz Chudomięt zapytał, jakie problemy wiążą się z nałożeniem obowiązków
związanych z nauczaniem zdalnym w gminie Kędzierzyn-Koźle.

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło poinformował, że szkoły w Kędzierzynie-
Koźlu są dobrze zaopatrzone jeżeli chodzi o dziennik elektroniczny. Każdy dyrektor
otrzymał zadanie do wykonania, czyli opracowanie zasad, w jaki sposób będą
realizowane zajęcia. Ok. 15% uczniów nie ma dostępu do Internetu, ale
wykorzystywane są telefony.

Dominik Szustakiewicz zapytał, czy jest planowana rezygnacja z opłat w strefach
parkowania na czas trwania pandemii.

Prezydent Miasta wyjaśniła, że zostało przygotowane zarządzenie dotyczące
zwolnienia z opłat za parkowanie.
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W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym temacie, Przewodniczący Rady Miasta
przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 5.
1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak poinformował czego dotyczy autopoprawka.

Jacek Król zauważył, że w związku z koronawirusem gmina musi szacować bardzo
duże wydatki, a z drugiej strony zaistniałą sytuacja wymusza zmniejszone wpływy.
Zaapelował o rozwagę w zakresie wprowadzania nowych rzeczy do budżetu.

Prezydent Miasta zapewniła, że na chwilę obecną nie ma problemu z sytuacją
finansową gminy, nikt nie wie jak długo będzie trwała ta sytuacja, wszystkie
rozpoczęte inwestycje gmina powinna realizować zgodnie z budżetem. Inwestycjom
jeszcze nierozpoczętym gmina się będzie uważnie przyglądać i brać pod uwagę
przesunięcie ich na następny czas.

Jacek Król zwrócił uwagę na ilość materiału zadawanego dzieciom poprzez e-
dzienniki. Ma nadzieję, że wprowadzona realizacja programowa to unormuje.

Wojciech Jagiełło podkreślił, że takiej sytuacji jeszcze nigdy nie było i w związku z
tym dyrektorzy są w trudnej sytuacji i mają ciężkie zadanie do wykonania.

Dominik Szustakiewicz zwrócił się z pytaniem o zwiększenie środków o 40 tys. zł na
budowę drogi do ogródków działkowych.

Artur Maruszczak wyjaśnił, że chodzi o ogródki działkowe im. Kopernika od strony
ul. Głubczyckiej, są w wydatkach na ten i na przyszły rok, gmina jest w trakcie
postępowania przetargowego i brakuje w przyszłym roku 40 tys. zł.

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę, że czasem brakuje kilku tysięcy i przetarg jest
anulowany, teraz brakuje 40 tysięcy i kwota jest zwiększana, zapytał jakie jest
kryterium postępowania.

Artur Maruszczak stwierdził, że głównym kryterium jest skala przetargu, kwota tego
przetargu to ponad milion złotych.
Andrzej Kopeć zgodził się z wypowiedzią radnego Króla dotyczącą rozwagi w
zarządzaniu budżetem.

Grzegorz Chudomięt podkreślił, że niewiadomo ile ta sytuacja potrwa i nie można
określić jak spadną dochody gminy. Ponieważ największym dochodem gminy są
podatki od nieruchomości, a one są lokalne i płacone również od przedsiębiorców, to
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nie można przewidzieć, jaki będzie uszczerbek ze wszystkich podatków. Wyraził
wątpliwości, czy zadanie pn. „Budowa mini tężni solankowych na terenie rekreacyjno-
sportowym przy ul. Augusta Kośnego – etap II” jest teraz zadaniem
najpotrzebniejszym.

Artur Maruszczak stwierdził, że została przyjęta zasada, iż rozpoczęte inwestycje będą
kontynuowane, ale zgadza się z tym, że w związku z zaistniałą sytuacją trzeba
zweryfikować wydatki. Te zadania obejmują minimalny zakres budżetu, jest jeszcze w
zapasie 90% budżetu inwestycyjnego. Uważa, że nie powinno się zrywać podpisanych
umów. Zaznaczył, że nie można obciąć inwestycji i przerzucić na środki
nieinwestycyjne, chyba, że zmienią się przepisy.

Grzegorz Chudomięt zgadza się z tym, że umowa zawarta jest wiążąca, ale
zwiększenie wydatków na budowę tężni tych warunków nie spełnia, ponieważ jest to
wynik przetargu, który jeszcze nie jest podpisaniem umowy.

Ewa Stogniew zwróciła uwagę, że jak inwestycje zostaną wstrzymane to nie będzie
kto miał pracować i będą zwalniani pracownicy. Mimo tej trudnej sytuacji ludzie
muszą mieć z czego żyć.

Grzegorz Chudomięt złożył wniosek o wykreślenie kwoty 80 tys. z projektu uchwały
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 – na zadanie „Budowa mini tężni
solankowych na terenie rekreacyjno-sportowym przy ul. Augusta Kośnego – etap II”.

Artur Maruszczak poinformował, że na to zadanie było przeznaczone 50 tys., więc po
zwiększeniu o 80 tys. kwota zadania będzie wynosić 130.000,00 zł.

Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. wniosek radnego Chudomięta pod
głosowanie:

Wyniki głosowania:
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne:
ZA (10)
Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz ,
Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Tomasz
Scheller, Dominik Szustakiewicz
PRZECIW (2)
Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Hanna Białas, Halina Mińczuk, Adam Oczoś



9

BRAK GŁOSU (1)
Marek Piasecki
NIEOBECNI (7)
Ewa Czubek , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa
Odulińska, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki

Prowadzący obrady poinformował, że wniosek został przyjęty, następnie poddał pod
głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta wraz z przyjętym
wnioskiem:

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne:
ZA (10)
Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz ,
Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś, Tomasz Scheller,
Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (2)
Jacek Król, Ewa Stogniew
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Hanna Białas, Andrzej Kopeć, Halina Mińczuk
BRAK GŁOSU (1)
Marek Piasecki
NIEOBECNI (7)
Ewa Czubek , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa
Odulińska, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XX/208/20
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 25 marca 2020 r.
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2020-2035

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał
projekt uchwały pod głosowanie:

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7
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Wyniki imienne:
ZA (12)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna
Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Adam
Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Andrzej Kopeć, Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Marek Piasecki
NIEOBECNI (7)
Ewa Czubek , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa
Odulińska, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XX/209/20
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 25 marca 2020 r.
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej

na lata 2020-2035
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

3) Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego –
Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki
środków obrotowych do budżetu

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie widzi chętnych do zabrania
głosu poddał projekt uchwały pod głosowanie:

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne:
ZA (14)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna
Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz
Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Marek Piasecki
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NIEOBECNI (7)
Ewa Czubek , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa
Odulińska, Fabian Pszon, Sławomir Wołkowiecki

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XX/210/20
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 25 marca 2020 r.
w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Miejski Zakład

Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków
obrotowych do budżetu miasta

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Ad 6.
Zakończenie obrad

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz
Wiśniewski, zamknął XX sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący obrad
Ireneusz Wiśniewski

Sesja zakończyła się o godzinie 18:00.

Protokołowała: Joanna Motyl ( strony 1-5).
Protokołowała: Xymena Wąsowicz (strony 5-11)


